
 
Styrelsemöte Världsarvsledens Vänner 2023-12-07 i Sockenstugan  

Närvarande: Hieke Visser, Jörgen Backéus, Thomas Peters, Hans Oscarsson och Anna Renström 

1. Mötet öppnas 

2. Jörgen Backéus väljs �ll justerare  

3. Föregående mötesprotokoll läggs �ll handlingarna: styrelsemötet 2023-08-15, 

årsmötesprotokoll och kons�tuerande mötet 2023-09-24.   

4. Ekonomin 

Thomas Peters berätar at föreningen har drygt 70 000 kronor på VV-kontot. Sedan sist har 

Kramfors kommun betalat ut drygt 9 000 kr �ll VV, som är en del av bidraget på 35 000 kr som 

delas ut mot redovisade kviton för den dubbla summan. VV har betalat ut 8 000 kr �ll Höga 

kustens skoterklubb som materialbidrag �ll et vindskydd. I övrigt är det mindre poster som 

�llkommit; medlemsavgi�er, försäljning av tygmärken, administra�onsavgi� för utskick av 

kartor. Hans Oscarsson lämnar in kviton för utgi�er som Hans har ha� för hemsidan. För 

bokföringsprogrammet Fortnox har det råkat bli dubbelfakturering, både licens för den nya 

och den före deta kassören. Thomas Peters kontaktar Fortnox, så at VV förhoppningsvis 

endast behöver betala för en licens. 

5. Medlemmar 

Thomas Peters berätar at några medlemmar har betalat in medlemsavgi� för 2023. Det var i 

slutet av september inför årsmötet. Beslut: Thomas mejlar den uppdaterade listan �ll Hans 

Oscarsson som har hand om Världsarvsledens Vänners utskickslista.  

6. Vägvisande skyltar 

En �dig omgång av vägvisande skyltar har börjat blekas, de var u�örda med tryck på en gul 

plas�ilm. Anna Renström har kontaktat Haga reklam för en offert på skyltar av den bätre 

kvalitén, et UV-tryck.  

Offert från Haga reklam på dubbelsidiga aluminiumskyltar i storleken 277x125x1,5mm med 2 

st hål i ena änden: 100 st, 130 kr per st + moms. 200 st, 110 kr per st + moms. 

Beslut: Anna Renström beställer 200 skyltar från Haga reklam, med samma färginställningar 

som senaste omgången 2017. 

Problemet med  blekta skyltar är omfatande och vi för en diskussion om at det är lämpligt 

at börja byta ut blekta skyltar längs bilvägar. 

 



7. Vindskydd 

På styrelsemötet 2023-04-18 under övriga frågor beslutades om et materialbidrag �ll et 

vindskydd på Flögberget, som Skoterklubbens planerade at bygga �ll minne av Morgan 

Sjödin. Vindskyddet är nu byggt, men på en annan plats, på Björnånäset. Jörgen Backéus visar 

bilder och platsen ser ut at vara väldigt vacker, det kommer at bli et fint och lä�llgängligt 

u�lyktsmål för många. Kassör Thomas Peters har betalat 8 000 kr �ll Höga kustens 

skoterklubb. 

Beslut: Jörgen Backéus framför �ll Skoterklubben at de behöver göra en skyltad s�g/led från 

Världsarvsleden. S�gens sträckning bör bestämmas i dialog med Världsarvsledens Vänner.  

8. Avverkning i Näsänget 

Markägare Marie Nordin har meddelat avverkning längsmed s�gen som går från asfaltsvägen 

mot Bönhamn ner �ll Näsänget/Näsviken, deta på grund av granbarkborrar. Hänsyn ska ha 

tagits �ll at leden går där. 

9. Inga övriga frågor 

10. Nästa styrelsemöte planeras �ll den 18 januari klockan 18.00 i Sockenstugan. 

11. Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: Anna Renström                                               Justerat: Jörgen Backéus 


